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Facebook og Jesus 
 

Er du på Facebook? Der viser du ditt ansikt? Iallfall litt av det?                                                                    

På profilen din viser du litt av hvem du er. Du deler med andre det som opptar deg.                                  

Jeg håper du liker bildet du har tegnet av deg selv. Og at du tror på det. For det er viktig.  

Jesus på Facebook? Det er utenkelig. Men vi aner hans ansikt og profil et annet sted, i 

Bibelen. 

Den forteller at Jesus er Guds sønn, et bilde av den usynlige Gud. Og Bibelen beskriver 

profilen hans.  

Han har bare gode egenskaper. Han er opptatt av deg og har bare gode tanker for deg. Ingen 

vet hvilke «nyhetsoppdatering, status eller livshendelse» som blir lagt til i livet ditt. Jesus er 

ikke en «fraværende venn», men en venn som bryr seg og «liker».   

Vi tror han. Slik han er mot andre, ønsker vi å være! Da kan vi forandre verden!  

Velkommen som konfirmant! 


